

علاجات الفيشال من ميلا دوبييز

MILA D'OPIZ

FACIAL THERAPIES

**MILA D'OPIZ**

SWISS BEAUTY

## MILA D'OPIZ FACIAL TREATMENTS

### PHYTO DE LUXE - GOLD TREASURE TREATMENT

75 MINUTES | 1420

A first class anti-ageing treatment that targets the prevention of photo-ageing and hormonal ageing. The treatment will reduce visible fine lines and wrinkles, strengthen the skin tissue and deeply nourish to correct early signs of premature skin ageing.

### CAVIAR WHITE TRUFFLE TREATMENT

75 MINUTES | 1135

The combination of exclusive black caviar and highest quality argan oil has an highly efficient effect on your skin. These natural ingredients restore and nourish the skin, slowing down the ageing process. The treatment will stimulate skin regeneration and protect the skin cells from free radicals.

### BRIGHTENING TREATMENT

60 MINUTES | 660

This treatment helps to reduce pigmentation disorders and to even your skin tone. The natural oils nourish, regenerate and soothe your skin. The micro-circulation in your skin will be stimulated and will leave you with a clear, healthy glow.

### SWISS POWER TREATMENT

60 MINUTES | 860

A true energy booster for your skin! The treatment protects, energizes, soothes and deeply hydrates. The Vitamin-complex increases your skin's resistance against environmental influences, providing anti-oxidants. Your skin will be deeply hydrated and soft to touch.

## علاج الفيشال من ميلا دوبيز

علاج «فيتو دو لوكس - غولد تريجور»  
٧٥ دقيقة | ١٤٢٠

علاج مكافح لعلامات التقدم في السن من الطراز الأول، يهدف إلى الحماية من التقدم في السن الناتج عن التعرض لأشعة الشمس، والهرمونات. سيقلص العلاج الخطوط الرفيعة والتجاعيد الظاهرة، كما سيسدّد نسيج البشرة ويغذيها بعمق لإصلاح العلامات المبكرة لتقدم البشرة في السن.

علاج الكافيار والكمأة البيضاء  
٧٥ دقيقة | ١١٣٥

يتمتع مزيج الكافيار الأسود الحصري وأجود أنواع زيت الأرجان، بتأثير فعال على البشرة. فهذه المكونات الطبيعية ترقم البشرة وتغذيها، كما تبطن عملية تقدمها في السن. سيقوم العلاج بتحفيز عملية تجديد البشرة ويحمي خلاياها من ضرر الجذور الحرة.

العلاج المعزز للإشراق  
٦٠ دقيقة | ٦٦٠

يساعد هذا العلاج على تقليص تصبغات البشرة وتوحيد لونها. فالزيوت الطبيعية تغذي البشرة وتجدها وتلطّفها. وسيتمّ تحفيز الدورة الدموية الصغرى في بشرتك، ما سيمنحك رونقاً صحياً بنقاوة مبهرة.

علاج «سويس باور»  
٦٠ دقيقة | ٨٦٠

إنّه معزز فعلي لطاقة بشرتك! فهذا العلاج يحمي ويمنح الطاقة ويلطّف ويرطب بعمق. كما أنّ مركّب الفيتامينات يزيد من قدرة البشرة على مقاومة التأثيرات البيئية الضارة، عبر توفيره مضادات للأكسدة. وبالتالي، ستصبح بشرتك مرطبة جداً مع ملمس بنعومة الحرير.

حين بدأت مؤسّسة الشركة ميلا أوبيتز بإنتاج وبيع كريم وجه بيولوجي عام ١٩٣٨، لم يخطر ببال أحد أنّها كانت تضع أسس مسيرة مبهرة لشركة مستحضرات التجميل السويسرية هذه. وقد مكّن مرفق بحوث وتطوير خاص إلى جانب مكونات صيدلانية كيميائية/ فنية أكثر كفاءة على الصعيد التقني، شركة M. Opitz + Co. AG من توسيع انتشارها للوصول إلى أسواق دولية هامة ومن ترسيخ مركزها في الخارج بكل عناية. أما الآن فتحتوي مجموعة منتجات ميلا دوبيز الشاملة ما يناهز ٤٠٠ منتج مختلف. كما تتواجد هذه العلامة التجارية في ٤٢ بلداً حول العالم، وتُعرف بكونها مستحضرات تجميل حديثة وفعالة للعناية بالبشرة طبيعياً وتأخير ظهور علامات التقدّم في السن. وإلى جانب إنتاج منتجاتها التجميلية الخاصة تحت اسم ميلا دوبيز، تعتمد شركة M. Opitz + Co. AG معايير سويسرية ممتازة لمراقبة الجودة والسلامة، وهي تستحق بجدارة التعريف عن نفسها كمصنّع ومعَيّن لمنتجات صيدلانية وتجميلية أخرى.

In 1938 as the company founder Mila Opitz first began to manufacture and sell a biological face cream no one had any idea that she was laying the basis for the impressive career of this Swiss cosmetic company. The comprehensive Mila d'Opiz product line now numbers about 400 different articles. Mila d'Opiz, represented in 42 countries on five continents, is known for being a modern, effective cosmetic capable of supporting natural skin care and delaying the onset of aging. Along with the production of its own beauty products under the name Mila d'Opiz the company, M. Opitz + Co. AG, with its excellent Swiss quality control and safety standards, is well qualified to offer itself as a manufacturer and filler of other cosmetic and pharmaceutical products.

